
NSF Parautvalget - Møte nr. 8 2018-2021 

 

 
 

 

 

Parautvalget  

Møte nr. 8 2018-2021   

Mandag 12. oktober 2020 kl. 20:00, og  

tirsdag 20. oktober 2020 kl 21:00 (sak 6 og 8) 

 

Teams 

 

 

Referat: 
 

 

  

SAKLISTE: 

1. Godkjenning referat møte 22.06.20. 

2. Status i NSF 

3. Para-VM Lillehammer - status 

4. Øvrige arrangementer i sesongen 2020/-21 - går dette som planlagt, eller?  

5. Sesongen 2021/-22 - se på arrangør av Kick The Limit  

6. Organisering av Paraidrett i NSF - roller og ansvarsfordeling 

7. Handlingsplaner i alpint og langrenn 

8. Rapportering fra langrenn og alpint inn til parautvalget 

9. Utlysning Breddemidler Para for kommende sesong 

10. Eventuelt 
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Til stede: 

- Fra utvalget: Sveinung Karlsen (leder), Anne Cathrine Enstad (kun tirsdag 20. 

oktober), Bjørn-Inge Drabløs, Mariann Vestbøstad Martinsen, Bjørg Sissel Kvannli 

(kun tirsdag 20. oktober) 

- Fra administrasjonen: Anne Ragnhild Kroken  

 

 

1. Referat fra møte 22.06.2020 

Var ikke sendt ut - Anne Ragnhild sendte ut under møtet. 

 

2. Status i NSF 

o Sveinung orienterte om prosessene som måtte iverksettes med bakgrunn i 

koronaen som «traff landet» medio mars. 

o Tøffe økonomiske tiltak ble iverksatt - god styring nå. 

o Sesongen blir nok spesiell, men forhåpentligvis kan det meste gå som normalt, 

men under tilpassede forhold.  

 

3. Para-VM Lillehammer - status 

o Gjør alt de kan for at arrangementet kan gå som planlagt, med nødvendige 

tilpasninger. 

o Tilpasninger mht. seremonier. 

o Begrensninger mht. publikum. 

o Godt samarbeide med NRK. 

 

4. Øvrige arrangementer i sesongen 2020/-21 - går dette som planlagt  

o Få eller ingen arrangementer før jul - mulig et i alpint. 
o Planica i januar utgår for langrenn 
o Jobber med å få til flere nasjonale arrangementer, enn det som pt. er planlagt. 

   
5. Sesongen 2021/-22 - se på arrangør av Kick The Limit 

o Med bakgrunn i de som meldte interesse i fjor, kontaktes Bjorli og Gautefall 

mht. å være arrangør i 2022. 
 

6. Organisering av Paraidrett i NSF   - roller og ansvarsfordeling 

o Anne-Ragnhild orienterte med bakgrunn i utsendt «kart».  I tillegg viste hun et 

oppsett hvor de ulike arbeidsoppgavene var godt beskrevet.  Disse vedlegges 

referatet, for nærmere diskusjon i grenene. 
o Viktig å se på ansvar overfor kretsene. 
o Saken tas opp på nytt i neste møte, med innspill fra grenene.  

 

7. Handlingsplaner i alpint og langrenn  

o Pågår et arbeide her, Anne-Ragnhild gir innspill i samarbeide med andre.  Er alt 

for lite vedr Para i handlingsplanene så langt.  
 

8. Rapportering fra langrenn og alpint inn til parautvalget 

o Sveinung hadde utarbeidet et skjema som for fremtiden skal danne grunnlag for 

rapportering til parautvalget. 
o De grenansvarlige sender inn denne i forkant av møtene. 
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9. Utlysning Breddemidler Para for kommende sesong 

o Anne-Ragnhild utarbeider utkast til utlysning 
 Viktig å få opp aktivitet 
 Må tilpasses mht. korona. 

 
10. Eventuelt / kommende møteplan  

o Anne Ragnhild orienterte kort om bokprosjekt i Trondheim (Dronning Mauds 

Minne), lærebok for barnehage og barneskole lærere om grunnleggende 

skiopplæring. Inkludere tilrettelegging for para. Forfattere: Olav Bjarne Lysklett 

og Kathrine Bjørgen.  

Beate Haugen og Anne Ragnhild Kroken har hatt møte med forfatterne og vil 

ha dialog i det videre arbeidet. 

 

o Internasjonal Para Camp – digital versjon, som en erstatning for den fysiske 

Campen som ble avlyst i April. Når ut til mange nasjoner også eksotiske uten 

snø. Avholdes 22.-25. november og inkluderer 2 basis økter som går «live» med 

ParaElite og Rekrutt langrenn som markører.  

Samarbeid med Lillehammer Olympic Legacy Center, World Para Nordic 

Skiing og Skiskytterforbundet. 

 

o Neste møte avholdes på Gardermoen, uke 49 eller 50 - gi snarlig tilbakemelding 

om dette er OK. 
 


